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dr. Ferencz Oľsolya
Tisztelettel köszĺinti a megjelenteket. A Smart City Ideiglęnes Bizottság 20|7. évi 2. ľendkívtili
ülését megnyitja. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy aYźrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottság
elfogadta a Józsefuáľosi onkormányzat, és a Lechner Tudásk<jzpont közötti egytittmfüĺidési
megállapodás megkötését. Simon Gyĺirgy Képviselő ur jelezte távolmaradását. Megállapítja,
hogy 4 fő van jelen, így a Bizottság hatźltozatképes. Napiľenđre a kiküldĺjttek szerint tesz
javaslatot. Szavazásta bocsátja az a|ábbí napirendet:

Napiľend:

1. Áttekintés a Smaľt City progľamok megvalósulása kapcsán ttiľtént eseményekľől
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya _ a Smaľt City Ideiglenes Bizottság elnôke
(szób eli előterj e s ztés)

dr. Feľencz Orsolya
Megállapítja, hogy aBizottság 4 igen,0 nem, 0 taľtózkodássa| az a|ábbi napirendet elfogadta:

6/2017. (II.13.) sz. SCIB határozat (4 igen.0 nem szavazatta|' 0 taľtózkodás me|lett)



A Smaľt City Ideiglenes Bizottságaz alábbi napiľendet fogadja el:

Napiľend:

1. Áttekintés a Smart City pľogramok megvalĺísulása kapcsán tiirtént eseményekről
Előterjesztő.. dr. Ferencz orsolya a Smąrt Ciý Ideiglenes Bizottság eĺnoke
(szób eli előterj e szté s)

Napirend 1. pontja: Áttekintés a Smart Cĺty programok megvalĺísulása kapcsán tiirtént
eseményekről
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya _ a Smart City Ideiglenes Bizottság elnoke
(s zób eli előterj es ztés)

dr. Ferencz Oľsolya
Ahogy előzetesen a múlt héten maľ megbeszéIték, egy ajánlatkéľési kiírásípźlyźnatítervezetvan
az aszta\ukon, és egy megbizási szęrződés tervezet, arit itt előzetesen tanulmányońak. Nyilván
mindenkinek szót ad' aki szeretné. Annyit tud előzetęsen mondani, hogy itt mfu megállapodtak
abban, hogy maga a feladat elnevezése nem ,,okos Kerĺ.ilet'' lenne, mert annak - ahogy
képviselőtlíľsai megjegyezték _ olyan áthallása van, hogy eddig buta keľiilet lettek volna, amit
azértnem gondolná, hogy fel szeretnének vállalni. Tehát Józsefuaľos Smart City StľatégiájaÍIak
kidolgozásaľa kérnék fel a delikvenseket, eztobb helyen is szerepel a szövegben. Továbbá nem
szeretnének 5 nyomtatott példáný, meľt védik a fźkat, hiszen az Lll4P tagsa a Bizottságnak.
Tehát egy nyomtatott példany bőven e|ég|esz, amennyiben szabályos. Szabályos egy nyomtatott
példányt kéľni? Mert azt alá lehet imi. (Kozbeszólás.) Jó, tehát akkor elég egy, és megvédték a
fźkat a ligetben. A 6. pontban szeretnék az 50.000 forintos kotbért naponta levinni 10.000

forintra, hogy épelméjű ember is pźůyźlzzon. Kinęk milyen egyéb felvetnivalója volt? Megadja a
szót Jakabfu Tamásnak.

Jakabff Tamás
A társadalmi bevonással kapcsolatban nem látott előírást a felađatleíľás című dokumentumban.
(KÔzbeszólós.)

Komássy Ákos
A 4. szźtmű mellékletben szeľepel.

Jakabff Tamás
Kérdése, hogy a Lechner Tudáskĺlzpont általi tagolásnak ez meg fog felelni? Tehát töľtént

egy eztetés a dokumęnfum létrehoz ásárő|?

dr. Feľencz Orsolya
Megadja a szőt Rab Juditnak.

Rab Judit
Történt egyeztetés a Rév8 Zrt.-ve|,1áttak több verziót, és igyekeztek finomítani, hogy egyrészt
egyéľtelmű legyen majd a stratégia fuźsa a pá|yázők,nak, mert ez nem egy egyszenĺ' sorolódó
dokumentum, ktilĺlnösen a partnerségi tésze nem. Véleményfü szerint ez így teljesen lefedi a

fej lesztési modell tartalmi elemeit.



dr. Feľencz Oľsolya
Megadja a szőtKomássy Akosnak.

Komássy Ákos
Kérdése, hogy ugye számithatĺak pź/ryázőIĺca? (Közbeszólós.) Nem is a szigorúságra gonđo|, azt
amennyiľe lehetett, enyhítették. Reméli, hogy nem vaktában lĺjvöldĺiznek azzal, hogyha egy ilyen
pá|ytzatot kiírnak, ennyi a kérdése.

dr. Feľencz Orsolya
Megadja aszőt Rab Juditnak.

Rab Judit
Véleménye szeľint várható verseny olyan szempontból, hogy még nincs olyan cég, aki egy ilyen
dokumenfumot végigcsinált volna, viszont a szabá|yozás' a314-es rendelet módosítási fuánya az
alĺa mutat, hogy ez a módszertan |esz kĺitelező a jovőben. Remélik, hogy sok je|eĺúkező |esz,
részben azér:t, hogy kipróbálhassa" hogy most a Lechner Tudáskdzponttal egyĹittmfüödve lehet
stratégiát írni, de nem lesz mind a kb. 3200 településre kapacitásuk, emiatt nem félne, hogy nem
lesz jelentkező.

dľ. Ferencz Oľsolya
Megadj a a szőt Vörös Tamásnak.

Vłiľiis Tamás
Köszĺjni a munkát, ami révén ez létrej<ihetett. Alapvetően mindenki fe|vźzo|ta azokat a
kérdéseket, amiken váLtońatni kell, abban bízik, hogy mielőbb elindulhat az a folyamat, ami egy
szerződéssel fog véget érni, és a gyakoľlati megvalósítása is elkezdődik' nem csak az
előkészítése Józsefuaľos Smart City Stratégíájafiak. Jelezni szeretné, magábarĺ a szęrzodésben
|átja, a megbízási szerződést is megkaptak. Nyilvan attól el lehet téľni bizonyos iranyokba. A
lakossági forummal kapcsolatos kérdésnél gondolt rá, hogy ezeket az ígényeket adott esetben
általĺĺnosabb módon fudják egy szerződésben rogzítenl, tehát az a lényeg, hogy a SCIB ülésein
való részvételtől kezdve, egyéb taľsadalmi célú rendezvényeken való megjelenésig, és
felkésztĺlésig, * elkészített munka prezentźiástlig - ha ezt nem diľekte írjfü bele, de ľészéľől
beleírhatják így is _, hogyha ezt éLltalź.ľ:rosságban rogzitik, hogy pl. rendelkezésľe ál1 a szerzođott
paľtneľ ilyen esetekben, az szęĺinte elég, és nekik is szabadságot aď arra, hogyha például egy
lakossági fürum helyett egy masodikat is kell taltani, akkor ez adott esetben ne legyen ellentétes
a kiíľással, ne legyen ellentétes a szerzóđéssel. Tehát számukľa egy rugalmas megoldást tudjon
biztosítani, és ezá|ta| ezęken arendezvényeken a stratégia elkészítője jelen fudjon lenni. Magáva|
a kiírással elégedett. A munka minőségét ilyen esetekben egyetlenegy dologgal tudják méľni,
egyrészt a referenciĺák viszonylagos hiĺĺnyával, hiszen Smart City stratégiát nem sokan
készítettek, vagy aki készített, az ÍLem a Lechneľrel együtt, Iáttak már ilyeneket. Ezen típusú
szakértői megbízások garanciáját mindig a szerzóďésben kell rogziteri, hiszen nem tudja senki
gararÍállni, hogy a munka milyen minőségri lesz. Tehát hogyha valakinek félelmei vannak adott
esetben, akkor olyan garunciékat kell ľögzítęĺi az egyik felnél, amikkel tud élni abban az
esetben, ha nem végzí eI a szetződött fél a megfelelő munkát, akkor azt a szetzodést
felmondhatj a. Úgy gondolja, hogy a garunciát ez foga biztosítani, nem a kiírás maga, mert
minden eshetőségrę nem lehet felkésziilni se kozbeszerzés, se beszerzés esetében.



dr. Ferencz Orsolya
Ehhez egy dolgot szeretne hozzáfüzĺi.. azért igyekeztek a hataridőket belefogalmazni apáJrytnati

kiírásba, hogy az a cél ne vesszen el a szemük elől, amit a múltkoľ hangsúlyoztak, hogy ermek az
évnek a második felében már érdemlegesen abetuházási szakaszba lépnének. Tehát a tényleges
megvalósuláshoz sziikséges dontéseket meg tudják hozĺi, és el tudjon kezdődni az a munka,
aminek ezaza|apja. Megadja aszőt Jakabff Tamásnak.

Jakabff Tamás
Kérdése, hogy tudjak-e már, hogy honnan lesz feđezet? Mert ehhez dĺlntés kell, vagy
polgármesteri, vagy VPB, vagy testtileti. További kéľdése, hogy szó volt ärról, hogy kémek heti
jelentéseket, eú. nem akaľják-e beleírni? (Kazbeszólás.) Igen, a szeruodésbe. (Közbeszólás.)
Peľsze, e-mailben. Miutĺán meglesz a fedezet, akkor meg kell majd keresni, hogy milyen
szervezeteket hívnak meg. Ebben milyen előrehaladások vannak? Tehát tud-e valaki cégeket
javasolni? Továbbá az e|ső hozztszolásban volt-e sző a késedelmi kötbénől? (Kt)zbeszólás.)

10.000 |ett, azmár |-2o/o körÍili, így mźn arányosabb.

dľ. Ferencz Oľsolya
Megađja aszőt dr. Kovács Gabriellának.

dľ. Kovács Gabriella
A költségvetési fedezetről a Képviselő-testület dont marcius 2-én. Ettől fiiggetlenül van esély
arra, hogy polgĺírmesteľi átcsoportosítással oldjak meg, de az alapeset a KT döntés, ez holnap fog
eldőlni.

dr. Ferencz Orsolya
Megadj a a szőt Jakabfy Tamásnak.

Jakabff Tamás
Kérdése, hogy a becsült éľték mennyi lenne?

dr. Ferencz oľsolya
Tehát mennyire íťak ki?

Jakabs Tamás
Igen, a kiírásban szerepelnie kell egy becsült éľtéknek. 8 millió + AFA értékig lęhęt eń. az
elj árástípust használni . (KÓzbeszólós.)

Komássy Ákos
Január l-től mar 15 millió + AFA ahatát.

dľ. Feľencz Orsolya
Megadja a szótKomássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Tehát jól éľti, hogyha március 2-én|esz a képviselő-testületi ülés, akkor a VPB maľcius 6-an ki
tudja irni a páIyźzatot? Milyen anyagi kerettel terveztek az e|őtefies:ztés alkotóí? Erti, hogy 15

millió a fęlső hatfu.

dr. Ferencz oľsolya
Megadja aszőt dľ. Kovács Gabľiellának.



dr. Kovács Gabľiella
Erľe nem tud válaszo|ní, ez szakmai kéľdés. Polgármesteľi átcsoportosítás esetén a maximum 10
millió forint.

dr. Ferencz Orsolya
Ugy enrlékszik, lrogy kb. ek<'ľtili <isszeglren gorrdolkodtak. Nerrr szeľetnék a lehetőségeket a nagy
számok felé vinni, tehtń a 10 milliót tekintsék egy elvi plafonnak. Megadja a szőt Vöľös
Tamásnak.

Vörtis Tamás
Aľra emlékszik, hogy amikor elkezdték a munkát, akkor mindannyian ź./rnézték azokat a
vĺĺrosokat, amelyek rendelkeznek ilyen koncepcióval. Legalábbis azt á||itjak, hogy ilyen
szerzodést kötöttek, és kiťrzették. Az volt a szempont, hogy ezekhez képest jelentősen olcsóbbak
legyenek, mivel ezek fő|eg megyei jogú városok voltak, és általában |4-15-16 millió forintéľt
készíttették el a stratégiát. Az volt a cél, hogy ennél 30-40-50 %o-kal olcsóbbak tudjanak lenni,
ezzeI is mutatva, hogy a taľtalom a fontos, nem egy hosszú, látványos, drága munka, és nem
uniós pén^ költenek. (Közbeszólás.) Jakabfy Képviselő ur éleslátóan mutat ľá' hogy ez a kerület
saját foľrásaiból van ťĺnanszirozva, még nem tudnak rá pá|yázati pénń. szánni. Reméli, hogy a
Lechner Tudásközpont munkája révén ilyen forľásokat is el tudnak majd érni. Hogyha nem
éľkezik rá ajźnlat, akkor el kell gonđolkodniuk azon' hogy egy következő körben emeljék, de
úgy gondolja, hogy a 8-9-10 millió forintért egy ilyen munkát el lehet végezli,,Úgy, hogy az
ember több alkalmazotta| dolgozik az ugyon. Csodálkozna, hogyha sokkal feljebb, vagy lejjebb
kellene menni ennél az ĺisszegnél.

dr. Ferencz Orsolya
Megadja a szőt Jakabs Tamásnak.

Jakabff Tamás
A műszaki alkaImassági feltételek, minimum követelmények kozĺitt szerepel, hogy,,alkalmatlan
az ajáĺ|attevő, amennyiben az utolsó három évben nem ľendelkezik legalább egy darab beszerzés
tźlrgya szerinti szolgźitatźls teljesítésére vonatkozó ľeferenciával, vagy nem ľendelkezik egy
fővel, aki képes eIvégezĺi,,. Ez a táltgy városfejlesztési jellegű koncepcióra, stratégiára, vagy
fejlesztési program készítésrę vonatkozó szo|gá|tatás. Ez véleménye szeľint így rendben van.
Kéľdése a Rév8 Zrt. felé,hogy ez pl. nem tartaLmaz olyat, mint az építési szabáLyozási tervek
faľigcsálása? Tehát ez téĺy|egesen Smaľt City' ITS vonatkozás{l? Egy építési szabá|yzat az nem
tekinthető varosfejlesztésnek. Hogyha mégis, akkor ezt prőbá|ják meg valahogy kĺzárnl. Tehát
nem szeretne egy olyan építész céget, aki építési szabáIyokat módosítgat.

dr. Ferencz Oľsolya
Megadja aszőt Annus Viktoľnak.

Annus Viktoľ
Településrendezési eszközök egyik vá||fajaazilyen telepiilésfejlesztési koncepció, azIntegrźit
Vaľosfejlesztési Stľatégia. Eze|<nek szintén egyik vźilfĄa a helyi építési szabá|yzatok készítése,
de a kiírásban nyilván nem az szerepel, hogy helyi építési szabtiyzat, hanem településfejlesztési
stľatégiĺĺk készítése. Ebben benne vannak a jogszabáIy źital' definiáltak, đe most is egy olyan
műfajról beszélnek, ami jelenleg még nem definiált. Megpróbálták valamilyen formában
kĺiľülími az eLlhez hasonló műfajokkal, mint pI.az ITS, aminek majd egy kiegészítése tud majd
lerľli a következő felülvizsgálatok során,tęhát inkább ellhez hasonló, de azokon túlmutató műfaj.



dr. Ferencz Orsolya
Nincs több hozzászólás, javaslat. Az elhangzott módosításokkal szavazásra bocsátja az alábbi
határ o zatí j avas l atot :

A Smaľt City Ideiglenes Bizottság úgy dönt, hogy - a javasolt módosításokkal - elfogadja a

,,Józsefváľos Smart City stratégiájánakkidolgozásď, tárgyu,kozbeszeruési értékhatárt el nem érő

beszerzési eljarásban az árajánlatkérés, illetve a nyertessel kötendő megbízási szerződés főbb
tartalmi elemeit.

Felelős: polgármester
Hatĺíridő: 2017. februar 13.

dľ. Feľencz Orsolya
Megállapítja, hogy a Bizottság 4 igen, 0 nem, 0 taľtóZkodás mellett az a|ábbi hatátozatot
elfogadta.

7/2017. (II.06.) sz. SCIB határozat (4 igen.0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

A Smaľt City Ideiglenes Bizottság úgy dönt, hogy - a javasolt módosításokkal - elfogadja a

,,Jőzsefváros Smaľt City stratégíájanakkidolgozásď, tárgyu,kozbeszęrzési éľtékhatárt elnem éľő

beszerzési eljarásban az traján|atkérés, illetve a nyertessel kötendő megbízási szerződés fobb

tartalmi elemeit.

Felelős: polgármester
Határidő: 2017. február 13.

dľ. Ferencz Oľsolya
Úgy gondolja, hogy a jövő héten is kell taľtaniuk iilést. Úgy kell tekintenifü, hogy akkoľ a
Képviselő-tęstĹilet dönt róla. (Kazbeszólás./ Megadja a szőt Aljegyzo asszonynak.

dr. Kovács Gabľĺella
Vagy a VPB-nek,vagy a Képviselő-testiiletnek tárgya\ruakell, akkor is, hogyha Polgármester uľ

csopoľtosít át. (Kozbeszólás.)

dr. Balla Katalin
A Bizottság javasolja, hogy Polgáľmester úľ a|źirja.

dľ. Kovács Gabľiella
Tehát akkor nem kell tilést taľtani jövő héten.

dľ. Feľencz Orsolya
Megadja a szőt Vöľĺjs Tamásnak.

Vtirös Tamás
Akkor tartaná szükségesnek a jovő heti tilés megtartását, hogyha nem a Képviselő-testiilet
döntene róla, hanem a VPB. olyan foľrásokat tuđnak használni, amelyek költségvetési soron

szerepelnek.



dr. Ferencz oľsolya
Maľadjanak abban' hogy két hét múlva 1artanak SCIB ülést, de még egyeztetnek a Hivatallal a
hét folyamán, lehet, hogy kell tartani,lehet, hogy nem, erľől péntekig mindenki megkapja az
értesítést. Valószínúbb, hogy jĺlvő héten nem lesz ülés. A következő rendes iilés 2017. március
6-án, 14 órakor |esz, a 300-as tárgya|őbart. További kćľdćs, hozzásző|tls hianyában az ülést 14

fuaf} perckor bezźnja.

K. m. f. bř, €ęu.^-_ oŕ----
dľ. Ferencz Orsolya

az Ideiglenes Bizottság elnĺike

A jegyzokonyv az M<jtv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, és a Smaľt City Ideiglenes
Bizottstry 20 17 . február 1 3 -i ülésén elhangzottakat hitelesen tanúsítj a.

A jegyzokönyvet készítette:
/]1 

^l,ľ!b,LV*
Pálka Dóľa
Szervezési és Képviselői Iroda ugyintézője

Bodnáŕ Gabriella
Szervezési és Képviselői Iľoda
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